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2010D38479 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

1 
Welke bezuinigingen c.q. versoberingen worden in deze begroting ten 
opzichte van de vorige doorgevoerd? Graag een overzicht. 

2 
Worden in deze begroting hogere uitgaven voorgesteld ten opzichte van 
de vorige begroting? Zo ja, graag een overzicht. 

3 
Waaruit blijkt, gelet op de grote groep vrijwillige inburgeraars die een 
traject dient te volgen, dat er in 2010 een «natuurlijk moment» is 
aangebroken om minder te investeren in inburgering? 

4 
Welke maatregelen gaat de regering treffen om ervoor te zorgen dat de 
zogenaamde MOE-landers inburgeringstrajecten gaan volgen? 

5 
Wat is de opvatting van de regering over de mogelijkheid van een 
leeftijdsonafhankelijke leerplicht om ervoor te zorgen dat zogenaamde 
MOE-landers verplicht worden om de Nederlandse taal te leren? 

6 
Welke mogelijkheden hebben gemeenten om de zogenaamde 
MOE-landers, die niet gedwongen kunnen worden tot het betalen van een 
cursus, te bedienen als het budget tot nul wordt afgebouwd? 

7 
Is de regering voornemens om in 2011 lespakketten voor (maatschappe-
lijke) voorlichting voor scholieren te ontwikkelen? Zo ja, over welk 
onderwerp en voor welk type onderwijs? Welk budget heeft u hiervoor 
begroot? 

8 
De aanvullende post inburgering wordt ingezet ter dekking van de 
«apparaatsproblematiek». Wat houdt deze apparaatsproblematiek in (blz. 
86/ 87 van de Verticale Toelichting bij de Miljoenennota)? 

9 
Een deel van de beschikbare ruimte bij het Besluit Locatiegebonden 
Subsidies (BLS) wordt ingezet ter dekking van tegenvallers. Welke 
tegenvallers worden hier bedoeld (blz. 86/ 87 van de Verticale Toelichting 
bij de Miljoenennota)? 

10 
Het kasritme van het Investeringbudget Stedelijke Vernieuwing (ISV) is 
aangepast ter dekking van specifieke problematiek op de WWI-begroting. 
Wat houdt deze specifieke problematiek in (blz. 86/ 87 van de Verticale 
Toelichting bij de Miljoenennota)? 

11 
a. Hoeveel woningen hebben inmiddels een energielabel? 
b. Hoe zijn deze woningen verdeeld over de verschillende labelcatego-

rieën en hoe is de verdeling tussen koop en huur? 
c. Van hoeveel van deze woningen is inmiddels een nieuw label 

afgemeld dat hoger is dan het oorspronkelijke label? 
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12 
Hoeveel mensen in zorginstellingen zullen ten gevolge van het regeerak-
koord straks aanspraak maken op huurtoeslag? Wat betekent dit voor het 
totale budget van de huurtoeslag en de huurtoeslag voor individuele 
huurtoeslagontvangers? 

13 
Welke maatregelen worden naast intrekking van de Wet stedelijke 
vernieuwing nog meer genomen om de beleidsvrijheid van steden te 
vergroten? 

14 
Hoe verhoudt zich de stelling dat het Rijk en de decentrale overheden de 
verantwoordelijkheid delen voor het faciliteren van de bouw van 500 000 
woningen tot de afspraak in het regeerakkoord dat beleidsterreinen zo 
worden ingericht dat maximaal twee bestuurlijke niveaus betrokken zijn? 

15 
Hoeveel middelen zijn er in 2011 beschikbaar voor bewonersbudgetten in 
het kader van de wijkaanpak? 

16 
Wat is de relevantie van het handhaven van het getal van 500 000 
woningen in het licht van de actuele brede maatschappelijke ontwikke-
lingen? 

17 
Hoeveel huishoudens zullen in de problemen raken bij het vinden van 
passende en betaalbare huisvesting wanneer de regeling met betrekking 
tot staatssteun (toewijzing 90% van bezit van woningcorporaties aan 
inkomens onder 33 000 euro) wordt ingevoerd? 

18 
Wat zijn de mogelijkheden om de invoer van deze Europese staatssteun-
maatregel tegen te houden, dan wel de inkomensgrens te verhogen? 
Hoeveel speelruimte is er mogelijk in het oprekken van deze inkomens-
grens? 

19 
Op welke wijze heeft de uikomst van de evaluatie van de Wet Inburgering 
een rol gespeeld bij de vormgeving van de bezuinigingen op inburgering 
in deze begroting? 

20 
Hoe verhoudt de zinsnede «Er zal worden toegewerkt naar een stelsel 
waarbij het merendeel van de kosten bij de inburgeraar wordt 
neergelegd» zich tot de demissionaire status van het kabinet? 

21 
Kan de regering uiteenzetten wat indicatief het gevolg is van de bezuini-
gingen op de huurtoeslag per maand voor individuele huurders 
(gemiddeld per categorie) in 2011 en 2012 ten opzichte van 2010? 

22 
Wat zijn tot nu toe de ervaringen met de Algemene wet inkomensafhanke-
lijke regelingen (Awir), waarbij sprake is van voorschotten die worden 
uitbetaald en waarbij na de definitieve vaststelling van het inkomen 
sprake is van nabetaling of terugvordering van het te veel of te weinig 
uitgekeerde aan huurtoeslag? 
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23 
Waarom is de Belastingdienst niet in staat om het inkomen nauwkeuriger 
vast te stellen, opdat minder mensen te maken krijgen met terugvorde-
ringen met alle nadelige gevolgen van dien? 

24 
Voldoet het systeem van bevoorschotting en vaststelling achteraf nog wel 
aan de bij de invoering gehanteerde doeleinden? Zo ja, waarom? Zo nee, 
waarom niet? 

25 
Hoe hoog is het bedrag dat achteraf ten onrechte aan huurtoeslag blijkt te 
zijn toegekend? Wat is het totale bedrag, dat na verloop van jaren, door 
onvermogendheid van de ontvanger, niet kan worden teruggevorderd? 

26 
Hoe kan worden voorkomen dat bij het voorlopig toekennen van 
huurtoeslag door de Belastingdienst regelmatig meer wordt uitgekeerd 
dan waar ontvangers uiteindelijk recht op hebben? 

27 
Wanneer moet het nieuwe stelsel voor inburgering zijn ingevoerd om te 
voorkomen dat er een budgettair gat ontstaat? Wat is hiervoor de 
planning? 

28 
Kan de regering uiteenzetten wat de gevolgen zijn van het annuleren c.q. 
temporiseren van de gemeentelijke bouwplannen op het aanbod op de 
woningmarkt, zowel in te verwachten aantallen nieuw te bouwen 
woningen als op de prijsontwikkeling in de bestaande woningvoorraad? 
Kan de regering tevens uiteenzetten wat de werkgelegenheidseffecten zijn 
van het annuleren c.q. temporiseren van deze plannen? 

29 
Kan de regering uiteenzetten wat de financiële gevolgen zijn van het niet 
uitvoeren van deze plannen voor de financiële posities van gemeenten die 
reeds verplichtingen zijn aangegaan door investeringen als het bouwrijp 
maken van de grond, infrastructurele investeringen etc.? Verwacht u dat 
gemeenten hierdoor in financiële problemen zullen komen? En zo ja, in 
welke mate? 

30 
In welke mate zullen gemeenten hun uitgaven neerwaarts moeten 
bijstellen in de toekomst op basis van de neerwaarts bijgestelde 
bouwproductie? 

31 
a. Waarom is in 2015 weer een uitgavenpost opgenomen voor 

BDU-Fysiek Investeringen Stedelijke Vernieuwing, terwijl de Wet 
stedelijke vernieuwing wordt ingetrokken en via het Gemeentefonds 
via de decentralisatie-uitkering gelden beschikbaar worden gesteld? 

b. Hoe wordt invulling gegeven aan de verantwoordelijkheid van de 
minister voor WWI, nadat de gelden zijn overgeheveld? 

32 
a. Kan uit het feit dat er in de begroting voor 2015 een nieuw bedrag 

van 136,5 mln. euro voor BDU-fysiek Investeringen Stedelijke 
Vernieuwing en 93 mln. euro voor budget BLS is opgenomen worden 
afgeleid dat de decentralisatie-uitkering Investeringen Stedelijke 
Vernieuwing in 2015 ophoudt en vervangen wordt door een brede 
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doeluitkering? Of is dit slechts een reservering voor dit budget en 
wordt dit in 2015 weer gedecentraliseerd? 

b. Hoe verhouden deze bedragen zich met de budgetten van ISV-3? 

33 
Waarom zijn voor de vitale wijken in 2012 maar uitgaven ter grootte van 
971 000 euro voorzien? 

34 
Op welke wijze worden krimpregio’s buiten de «geselecteerde» gebieden 
in Groningen, Limburg en Zeeland ondersteund? 

35 
Kan de regering de ontwikkeling van het aantal voortijdige schoolverlaters 
in de aandachtswijken afzetten tegen het aantal schoolverlaters in 
Nederland over de periode 2006–2010? 

36 
Kan de regering de ontwikkeling van de werkloosheid in de aandachts-
wijken afzetten tegen de werkloosheid in Nederland over de periode 
2006–2010? 

37 
Kan de regering de ontwikkeling van de leefbaarheid in de aandachts-
wijken afzetten tegen de leefbaarheid in Nederland over de periode 
2006–2010? 

38 
Kan de regering de ontwikkeling van de inkomenspositie van bewoners in 
de aandachtswijken afzetten tegen de inkomenspositie van bewoners in 
Nederland over de periode 2006–2010? 

39 
Hoeveel schoolkinderen hebben in de aandachtswijken havo/vwo-
schooladvies gekregen onderverdeeld naar Marokkanen, Turken, 
Antillianen en autochtonen? 

40 
Wat is de levensverwachting van mensen die in de aandachtswijken 
wonen vergeleken met het gemiddelde van Nederland? 

41 
Hoeveel vrouwen in de aandachtswijken hebben suikerziekte, poreuze 
botten of zijn depressief? 

42 
Hoeveel wijkagenten zijn met WWI-geoormerkt budget aangesteld in de 
aandachtswijken? Werken zij daar ook daadwerkelijk? 

43 
Hoe staat het met het uitvoeringsprogramma «Wijkverpleegkundigen in 
aandachtswijken» dat naar het ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport is gegaan? 

44 
Hoeveel woningen zijn in Nederland tussen 2006 en 2010 jaarlijks 
gebouwd? 
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45 
Kan de regering uiteenzetten hoeveel koopwoningen in Nederland tussen 
2006 en 2010 zijn gebouwd, ingedeeld naar prijsklasse? 

46 
Kan de regering uiteenzetten hoeveel huurwoningen in Nederland tussen 
2006 en 2010 zijn gebouwd, ingedeeld naar hoogte van de huur? 

47 
Bij de TNO bouwprognoses van december 2009, wordt voor 2010 
uitgegaan van een woningbouwproductie 59 000 tot 62 000 woningen, en 
voor 2011 van een woningbouwproductie tussen de 56 000 en 69 000 
woningen. Vervolgens worden in de tabel nog hogere woningbouwaan-
tallen genoemd namelijk voor 2010 66 000 tot 70 000 en voor 2011 63 000 
tot 76 000 woningen. Daarentegen luiden de bouwprognoses van het 
NVB, de vereniging voor ontwikkelaars en bouwondernemers en het 
Economisch Instituut voor de Bouw dit jaar 55 000 en volgend jaar 43 000 
woningen. Hoe zijn deze verschillen te verklaren? 

48 
Waarom heeft de regering geen taakstelling ten aanzien van het aantal te 
bouwen woningen in 2011? 

49 
Hoeveel woningen zijn er gebouwd met de tijdelijke stimuleringsregeling 
woningbouwprojecten die anders niet waren gebouwd? 

50 
Welke wettelijke en/of beleidsmatige basis bestaat er voor het Rijk om 
verstedelijkingsafspraken te maken met medeoverheden? Waarom 
hebben provincies conform de adviezen van de commissie Lodders hierin 
niet het voortouw? Waarin schuilt het nationale belang van verstedelij-
kingsafspraken met bijvoorbeeld Drenthe? 

51 
Wat is de stand van zaken met betrekking tot de uitvoering van de motie 
Van Heugten inzake een ruimtelijke investeringsstrategie ( 31200 XI, nr. 
60)? 

52 
Wat is de stand van zaken omtrent de verstedelijkingsafspraken 
2010–2020? 

53 
Waarom wordt Zeeuws-Vlaanderen niet genoemd in het rijtje van 
krimpgebieden? 

54 
Hoe staat het met de resultaten van het expertteam eigenbouw? Klopt het 
dat er tevens een stimulering is via het Provinciefonds? Waarom loopt dit 
via het Provinciefonds? 

55 
Welke expertteams ten behoeve van medeoverheden heeft de regering 
ingesteld? Zouden die niet beter onder te brengen zijn bij een kennis-
centrum, zoals NICIS Institute of de Stuurgroep Experimenten 
Volkshuisvesting? 
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56 
Op welke wijze worden de prestaties van de bij de verstedelijking 
betrokken partijen gemonitord? Welke maatregelen worden er genomen 
bij onvoldoende productie? 

57 
Hoeveel procent van het woningcorporatiebezit beschikt reeds over een 
energielabel? 

58 
Hoe verhoudt het feit dat er bij de bouwaanvraag een berekening van 
materiaalgebonden milieuprestaties moet komen zich tot het verminderen 
van de administratieve lasten? Wordt dit punt bij de evaluatie meege-
nomen? Zo nee, waarom niet? 

59 
a. Welke activiteiten worden behoudens onderzoek in 2011 concreet 

verricht ten aanzien van brandpreventie en welke bedragen zijn 
hiervoor opgenomen in de begroting? 

b. Waarom worden concrete doelstellingen aan het beperken van de 
gevolgen van brand pas in 2012 gesteld? 

60 
Op welke wijze is de regering van plan een risicobenadering in de 
regelgeving te introduceren en wat is de reden dat dit pas over vijf tot 
acht jaar gebeurt? 

61 
Hoeveel gebruik wordt er gemaakt van het energiebesparingskrediet? Is 
het kapitaal slechts toereikend tot aan 2011, of is er een andere reden voor 
het aflopen van deze kredietfaciliteit? 

62 
Welk effect kan worden verwacht van een revolving fund voor energiebe-
sparing met een initiële storting van 360 miljoen euro als garantieka-
pitaal? Hoe zou dit zich verhouden tot een energiebesparingskrediet? Is 
een parallel te trekken met het Nationaal Restauratie Fonds voor 
Monumenten? 

63 
Ziet de regering mogelijkheden voor een verdergaande variant waarbij 
banken, bouwers/installateurs en enkele pensioenfondsen het garantieka-
pitaal beleggen in een privaatrechtelijk georganiseerd construct van onder 
meer genoemde partijen, waarbij deze in een zakelijke omgeving naast 
het rijksgarantiekapitaal op de kapitaalmarkt verder kapitaal kunnen 
ophalen, om met zo’n eigen vermogen energiebesparing commercieel te 
runnen, in aansluiting op de bestaande bouw- en bankierspraktijk? 

64 
Kunt u inzichtelijk maken wat de stand van zaken is van de uitvoering van 
het convenant «Meer met Minder»? Welke doelstellingen zullen worden 
behaald en welke niet? Welke actie gaat u ondernemen om deze doelstel-
lingen alsnog te behalen? 

65 
Ligt de uitvoering van het convenant «Meer met Minder» in termen van 
aantallen aangepakte woningen en gerealiseerde emissiereductie op 
schema? Zo nee, wat wordt daaraan gedaan? 
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66 
Wat is de stand van zaken in de dertien excellente gebieden in verband 
met de crisis in de bouw? Worden de doelen van een 25% scherpere 
Energieprestatiecoëfficient inmiddels gehaald? 

67 
Hoeveel mensen staan er op een wachtlijst in de vier grote steden voor 
een sociale huurwoning? 

68 
Is het huidige huurprijsbeleid dat de inflatie volgt voldoende om de 
investeringen in de sociale woningbouw op de korte en middellange 
termijn door woningcorporaties te garanderen? 

69 
Kan de regering uiteenzetten hoe de huurmarkt voor middeninkomens 
(33 000–50 000 euro) zich ontwikkelt? Kan de regering daarbij de regionale 
verschillen uiteenzetten? 

70 
De middeninkomens hebben het geringste profijt van overheidsuitgaven 
in de woningmarkt (SCP/2010). Heeft u in deze begroting getracht hier 
verandering in aan te brengen? 

71 
Hoeveel verwacht u de komende jaren terug te ontvangen aan teveel 
uitgekeerde huurtoeslagen? In hoeverre dekt dit de tekorten voor de 
uitkering van huurtoeslagen? 

72 
De uitgaven voor de huurtoeslag liggen hoger dan verwacht door hogere 
voorlopige uitkeringen van de belastingdienst. Dit leidt de eerste jaren tot 
tekorten, maar in latere jaren tot hogere ontvangsten. Kan een overzicht 
worden gegeven tot wanneer deze kosten hoger liggen en wanneer de 
oploop in inkomsten te verwachten is? 

73 
Welke effecten hebben de per saldo hogere uitgaven aan huurtoeslag op 
de hoogte en doelgroep van de huurtoeslag? 

74 
Hoe hoog wordt de extra eigen bijdrage in de huurtoeslag in 2011, 2012, 
2013, 2014 en 2015? 

75 
Kan de regering een toelichting geven op het budgettaire beeld en de 
oploop van het huurtoeslagbudget met betrekking tot de toekomstige 
ontwikkeling van de huurtoeslag? Waaruit blijkt dat deze lasten zullen 
oplopen? 

76 
Kan de regering de juiste cijfers geven onder grafiek 2 aangezien daar nu 
dezelfde cijfers staan als onder grafiek 1? 

77 
Wat is de te verwachten huurquote in de jaren 2010 tot en met 2012? 

78 
Kunt u uiteenzetten waarom de aangenomen motie Sap/Weekers ( 32395, 
nr. 10 ) aangaande de startersregeling niet wordt uitgevoerd? 
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79 
De algemene doelstelling is de integratie van niet-westerse migranten in 
de Nederlandse samenleving in economisch, sociaal en cultureel opzicht. 
Kan de regering uiteenzetten in hoeverre deze doelstelling wordt bereikt, 
onderscheiden naar economische, sociale en culturele integratie? 

80 
Wat zijn de onderliggende cijfers voor wat betreft de instroom en 
deelname van niet-westerse migranten in het hoger onderwijs, de 
arbeidsmarktdeelname, het beroepsniveau en het eigen woningbezit? 

81 
Hoe verklaart de regering het feit dat het verschil tussen de netto-
arbeidsparticipatie van autochtonen (69,1%) en niet-westerse migranten 
(54,7%) groter is geworden ten opzichte van 2008? 

82 
Waardoor ontbreken de cijfers over het aantal autochtone verdachten en 
allochtone verdachten per 10 000 van de bevolking van 12 jaar en ouder in 
2009? Wanneer worden deze bekend? 

83 
Welke projecten in het kader van versterking van maatschappelijke 
emancipatie en vergroting van de sociale integratie, zullen naar 
waarschijnlijkheid geen subsidie meer ontvangen, rekening houdend met 
minder budget tussen 2010 en 2013? 

84 
Kan de regering per centrale taak voor inburgering het budgettaire beslag 
voor 2011 noemen? 

85 
Waaraan wordt de 3 miljoen euro die beschikbaar is voor de uitvoering 
van de Wet Inburgering in het buitenland exact besteed? 

86 
Welke gevolgen verwacht de regering voor het slagingspercentage van de 
Wet Inburgering buitenland, door de invoering van hogere taaleisen en de 
toets Geletterdheid en begrijpend lezen? 

87 
Wat zijn gemiddeld de kosten die een inburgeraar kwijt zal zijn aan een 
inburgeringscursus en inburgeringsexamen? 

88 
Hoeveel banen zullen er verdwijnen als gevolg van de bezuiniging op de 
inburgering? 

89 
Wat zijn de bijkomende uitvoeringskosten wanneer de financiering van de 
inburgeringstrajecten wordt omgezet van een collectief naar individueel 
niveau? 

90 
Wat kost een sociaal leenstelsel voor de inburgeringskosten? 

91 
Wat is het gevolg als een inburgeraar niet in staat is de inburgerings-
kosten te dragen? 
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92 
In 2011 en 2012 wordt incidenteel respectievelijk 100 miljoen en 175 
miljoen euro bezuinigd. Waarom zijn dit slechts incidentele bezuini-
gingen? Wat zijn de verwachte effecten op de doelstelling van de regering 
met betrekking tot inburgering? 

93 
Voor 2013 en 2014 lopen de bezuinigingen op inburgering op. Zijn dit ook 
slechts incidentele bezuinigingen? 

94 
Wat is het verwachte effect van de maatregelen van de regering op het 
aantal inburgeraars? 

95 
Het kabinet kiest voor invulling van de motie Koolmees ( 32395, nr. 8 ) 
voor bezuinigingen op inburgering. Om welke reden is er gekozen voor 
inburgering? 

96 
Welke concrete beleidsmaatregelen worden naar verwachting geraakt 
door de incidentele ombuigingen van 275 miljoen euro voor 2011 en 2012 
van de inburgeringsmiddelen? 

97 
Hoeveel vrijwillige inburgeraars in het algemeen en migrantenvrouwen in 
het bijzonder zullen naar schatting geen inburgeringstraject afleggen 
wanneer de kosten bij hen worden neergelegd? 

98 
Waarom wordt het slagingspercentage van inburgeraars in 2010 lager 
geraamd (60%) dan het resultaat in 2009? (75%)? 

99 
Kan de regering een overzicht verstrekken van alle maatschappelijke 
organisaties die subsidies ontvangen voor de uitvoering van het integra-
tiebeleid, met daarbij genoemd de subsidiebedragen? 

100 
Welk bedrag dragen gemeenten zelf bij aan de Gemeenschappelijke 
Integratie Agenda? 

101 
Hoe verloopt de verantwoording van gemeenten over de inzet van 
beschikbaar gestelde veiligheids- en leefbaarheidsmiddelen? 

102 
Wat verstaat de regering onder «moeilijke doelgroepen»? 

103 
Kan de regering concreet uiteenzetten waaraan de 6,1 miljoen euro voor 
Rechtstaat en pluriformiteit aan wordt uitgegeven? 

104 
Welke organisaties in het «discriminatieveld» ontvangen een bedrag uit 
de 1,8 miljoen euro die beschikbaar is gesteld voor de aanpak 
rassendiscriminatie? 
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105 
Wat is de hoogte van de eenmalige tegemoetkoming en de periodieke 
uitkering vanuit de Remigratiewet? 

106 
Heeft de regering de voorgestelde wijzigingen met betrekking tot de 
Remigratiewet (brief 13 november 2009 ( 32 123 XVIII nr. 29 )) losgelaten? 

107 
Waarom is in 2008 niet gemeten hoeveel gemeenten deelnemen aan de 
gemeenschappelijke beleidsagenda? 

108 
Kan de regering de absolute cijfers verstrekken die ten grondslag liggen 
aan de percentages in tabel 4.5 en 4.6? 

109 
a. Kunt u uiteenzetten hoeveel corporatiebestuurders nog niet voldoen 

aan de Balkenendenorm ? 
b. Wat is de stand van zaken van de regeling voor de maximering van 

topinkomens in de corporatiesector? Wanneer gaat deze regeling in? 

110 
Wordt er bij het lokaal handvest tussen huurdersorganisaties en 
verhuurders over sloop en renovatie ook een verband gelegd met artikel 
220 lid 3 Boek 7 Burgerlijk Wetboek, dat inhoudt dat 70% van de huurders 
het eens moet zijn met sloop en renovatie? Hoe functioneert dit artikel in 
de praktijk? 

111 
Hanteert de Rijksgebouwendienst als onderdeel van het beleid betref-
fende duurzaam inkopen ook een doelstelling gericht op duurzaam 
afschrijven, om te voorkomen dat panden en installaties te vroeg 
vervangen worden en dat onnodig beslag wordt gelegd op de beschikbare 
financiële ruimte? 

112 
Is het waar dat bij de nieuwbouw van het Britse Parlement een eis is 
gesteld aan de geschatte levensduur in de ordegrootte van 200 jaar? 
Hanteert de Rijksgebouwendienst ook zulke eisen, om onder meer de 
herkenbaarheid van de leefomgeving van mensen en het ontstaan van 
nieuwe monumenten te bevorderen? 

113 
a. Is nog steeds de verwachting dat in 2010 11 000 instapcursussen 

worden aangeboden? 
b. Hoeveel instapcursussen en hoeveel alfabetiseringscursussen zijn 

inmiddels geregistreerd in het Informatie Systeem Inburgering? 

114 
Waarom wordt niet voorzien in aparte strafwetgeving waardoor huwelijks-
dwang strafbaar wordt gesteld, waartoe de motie Dibi ( 32123 XVIII, nr. 47) 
opriep?
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